
Svenska Fysikersamfundet              Protokoll Nr2/97 

Sektionen för partikelfysik                1997-03-18 

Styrelsesammanträde 

Uppkopplade (telefonsammanträde): 

Barbro Åsman (ordf) 

Tom Francke (sekr)

Ingemar Bengtsson 

Tord Ekelöf

Stephen Hwang 

Bengt Lörstad 

Torbjörn Sjöstrand 

§1 

Mötesformalia:

a) Dagordningen godkännes.

b) Tom Francke utsågs till sekreterare.

c) Barbro Åsman utsågs att justera dagens protokoll.

§2 

Anm\"alningar:

Torbjörn Sjöstrand rapporterade att det i USA finns en samlad opinion

för att öka satsningar inom forskningen. Det har kommit ett upprop 

från 23 vetenskapliga organisationer, täckande alla naturvetenskapliga 

discipliner, för att årligen öka de statliga forskningsanslagen med

7%. Vidare har senator Gramm lagt fram ett lagförslag om att dubblera 

bidragen till ``basic and applied science''.

§3 



Utredningen om storskaliga projekt:

Barbro Åsman och Ingemar Bengtsson har brevledes bett att få uppvakta 

utbildningsutskottet, men blivit avböjda under tiden som utredningen om

storskaliga projekt pågår.

Tord Ekelöf rapporterade om Carl Thams planerade besök på CERN

den 24-25 mars 1997. Mötet har planerats av Maurice Jacob, Tord Ekelöf,

Torsten Åkesson och Wendy Korda. Carl Tham anländer till CERN 

från Grenoble 16.00 den 24 mars och reser igen 13.00 dagen efter. I 

programmet ingår möten med CERNs ledning, mottagning på svenska 

ambassadörsresidenset, besök på Delphi och ATLAS, en timmes diskussion

med svenska forskare och CERN anställda samt en avslutande lunch där

CERNs generaldirektör närvarar. Med 

Carl Tham kommer även Björn Brandt, Gunnar Öqvist och en sekreterare 

från utbildningsdepartementet.

Bengt Lörstad rapporterade från utredarnas möte med rektorerna för de

stora högskolorna den 13 mars. Utredarna presenterade inga förslag, vilket 

utlovats, utan ville snarare ha förslag på hur de 150 miljonerna bör

sparas.

KTH gruppen har skrivit tre brev till Carl Tham och utredaren Eberstein, samt 

kommer att publicera en debattartikel i Svenska dagbladet vecka 12. Kopior 

på dessa brev och artikel kommer att sändas ut till styrelsen.

§4 

Ny generalsekreterare f\"or CERN:

Inga förslag finns från styrelsen sida. Barbro Åsman fick

i uppdrag att ta reda på eventuella förslag från andra länder i 

Europa.

§5 

Hamburg konferens:



Barbro Åsman har fått en ny förfrågan om svenskt deltagande i

``The XVIII International Symposium on Lepton and Photon Interactions 

   at High Energies'' i Hamburg den 28 Juli - 1 Augusti 1997. Från Sverige 

har endast personer från Lund anmält intresse. Efter rundfrågning

är även Bengt Lund-Jensen och Tord Ekelöf intresserade av att deltaga.

§6 

Övriga frågor:

Stephen Hwang rapporterade att sektionen ej behöver söka nya medel för 

t ex resor inom ECFA och RECFA. För närvarande finns mer än 300 000 SEK

på sektionens konto.

Barbro åsman har uppdaterat sektionens web-sida och ber styrelsen 

kontrollera den.

På senaste RECFA mötet förde CERNs generaldirektör upp frågan om

vad det finns för propagandaverktyg för partikelfysik i Europa. Han 

föreslår att starta ett nätverk med en kontaktperson i varje land

för att samla in och sprida material, information och idéer mellan 

länder i Europa. Styrelsen

tyckte att Erik verkade vara en passande kontaktperson. 

Styrelsen uppmanades att skicka eventuellt material till

Erik Johansson.

§7 

Nästa möte bestämdes till 6 maj 1997, klockan 16.00. Tom Francke

är sammankallande.

Vid protokollet:

Tom Francke

Justeras:



Barbro Åsman
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